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Vergunningsplichtige evenementen

Concrete vragen Vanaf 1 juli wordt het verbod op vergunningplichtige evenementen 
opgeheven. Aanstaande woensdag volgt de nieuwe noodverordening 
vanuit onze veiligheidsregio. Hierin staan ook de nieuwe richtlijnen 
voor evenementen opgenomen.

Dit betekent dat ook in Leudal vanaf dan weer vergunningen voor 
evenementen kunnen worden aangevraagd. Hierbij wordt altijd 
gekeken of de 1,5 meter afstand gewaarborgd kan worden. De 
procedure voor het aanvragen van een vergunning duurt ca. 6 tot 8 
weken en het zal dus een aantal weken duren voordat de eerste 
evenementen weer plaatsvinden. 

1. Is het in een periode waar alles al anders verloopt, dan 
wat een ieder gewend is mogelijk om de termijn van 
het afgeven van een vergunning voor 
evenementen minimaal te halveren! Veel van deze 
evenementen zijn overigens al bekend bij de 
gemeente. Laten we vooral meedenken in oplossingen 
in het sneller toekennen van de vergunningen op 
evenementen. 

Datum: 2 juli 2020Ambtelijk advies
Advies: 
Voorstel de vraag als volgt te beantwoorden
1. Uiteraard wordt meegedacht in oplossingen en wordt het uiterste  

best gedaan om een vergunning zo snel als mogelijk te verlenen.
Een goed overleg met de aanvragers van 
evenementenvergunningen staat voor ons daarbij voorop. 
Samen met de aanvragers wordt bekeken wat de mogelijkheden 
binnen de coronaregels zijn zodat het evenement coronaproof 
kan plaatsvinden. Wanneer er wegens omstandigheden sprake 
zal zijn van een lange(re) procedure, zal dit aan de voorkant 
kenbaar worden gemaakt aan de aanvrager.  



Wij moeten de protocollen en toetsingskaders van de 
Veiligheidsregio bij de evenementenvergunningverlening in acht 
nemen. Waarbij voorop staat dat evenementen op een veilige en 
verantwoorde wijze gaan plaatsvinden. De verlening van een  
evenementenvergunning vraagt daarom enige tijd.

Wij zullen ons, terugkomend op uw concrete vraag, tot het 
uiterste inspannen om de termijn van het afgeven van 
vergunningen zo kort mogelijk te houden. Tegelijkertijd kunnen 
we daar, gezien de verschillen in aard en complexiteit van de 
aanvragen, geen garanties voor afgeven. In veel gevallen zal het 
lukken de termijn te bespoedigen en in een beperkt aantal 
gevallen niet.
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